
Zápis z 3. řádného zasedání AS FEL 
 

konaného 28. ledna 2005 od 9:00 v místnosti č. 80 v dejvické budově FEL. Schváleno 11.3.2005. 
 
Přítomni:    
Michal BAČOVSKÝ, Michal BEDNAŘÍK, Roman BERKA, Josef DOBEŠ,. Jitka DRAHORÁDOVÁ, Petr 
HABALA, Vladimír HARTMANN, Jiří HLAVÁČEK, Petr KAŠPAR, Petr KOUTNÍK, Vítězslav KŘÍHA, Hana 
KUBÁTOVÁ, Zuzana KÚTNA, Jan KYNCL, Pavel MLÝNEK, Martin NOVOTNÝ, Petr OLŠÁK, Michal 
PĚCHOUČEK, Michal PERĎOCH, Petr ŠLEGR, Lukáš TITO, Kristýna TUČKOVÁ, Vít ZÁHLAVA  
 
Omluveni:   
Radek DOBIÁŠ, Naděžda NĚMCOVÁ 
 
Hosté:  
Děkan Kučera, proděkan Bílek, proděkan Škvor, proděkan Műller, doc. J. Bílek, prof. Haasz, prof. Hlaváč (AS 
ČVUT), Jan Zárybnický (AS ČVUT, AS FS), Marcela Frantová (AS FS), Ing. R. Šulc (AS FS)  
 

 
Program 3. zasedání dle zaslaného návrhu: 
 

1. Schválení programu 3. zasedání 
2. Kontrola úkolů a schválení zápisu z 2. zasedání 
3. Přijímací řízení pro akademický rok 2006/07 do magisterského studijního programu 
4. Schválení úprav v budově E na Karlově náměstí 
5. Třídění odpadu na FEL 
6. Společenská místnost 
7. Zprávy z komisí 
8. Termín dalšího zasedání 
9. Různé 

 
 
0) Gratulace k životnímu jubileu doc. J. Bílka 
 
1) Schválení programu 3. zasedání AS FEL  
 

pro proti zdrželi se 
23 0 0 

 
Program 3. zasedání byl schválen. 
 
2) Kontrola plnění úkolů a schválení zápisu z 2. zasedání 
 
Žádné návrhy na upřesnění.  
Kontrola úkolů – web fakulty se špatným jednacím řádem AS FEL – zodp. předsednictvo, věc „Česká hlava“ 
odložena na příští jednání. 
Hlasování o původním znění zápisu (viz příloha): 
 

pro proti zdrželi se 
22 0 1 

 
 
Zápis byl schválen.  
 
3) Přijímací řízení pro akademický rok 2006/07 do magisterského studijního programu 



 
Předkládá děkan (viz příloha) – v předstihu, aby studenti znali předem podmínky, tabulka + ústní pohovor 
Diskuse: 

� Kubátová   
o výhrady k penalizaci studentů z jiných fakult a k časové a organizační náročnosti ústních pohovorů 

� Děkan  
o vysvětlení – program B2612 není jen na naší fakultě, takže k penalizaci jiných fakult nedochází, 

důraz na výběrovost magisterského programu a přiblížení se doktorskému 
� v další bohaté diskusi vystoupili: Koutník, Šlegr, Kyncl, Dobeš, Novotný, Haasz, Habala s různými návrhy 

a zdůvodněními.  
� Návrh na odložení projednání tohoto bodu v komisích a předložení na příštím zasedání: 

 
pro proti zdrželi se 
23 0 0 

Návrh byl schválen. 
 
Problémem  se bude zabývat pedagogická komise. Senátoři si připraví písemné podklady po předchozím projednání 
na katedrách a v akademické obci. Podklady a návrhy případných změn pošlou senátoři mluvčí pedagogické komise 
(kubatova@fel.cvut.cz).  
 
 
4) Schválení úprav v budově E na Karlově náměstí 
 
Mluvčí ekonomické komise (Kašpar) po předběžném projednání v ekonomické komisi předložený návrh podporuje a 
doporučuje ke schválení. 

 
Hlasování o předběžném souhlasu s uvolněním částky 2 500 tis. Kč z FRIMu pro realizaci úprav suterénu a 3 
laboratoří v budově E na KN. 
 

pro proti zdrželi se 
22 0 0 

 
Návrh byl schválen. 
 
 
5) Třídění odpadu na FEL 
Hartman – zpráva o odpadkových koších (viz příloha) 
Diskuse: 

� Kyncl – naším posláním je vychovávat k ekologii a tudíž na nákladech v tomto případě nezáleží 
� Kašpar – ekonomická komise to jednomyslně podporuje 
� Děkan – z firmami se již jedná 
� Perďoch – plánek košů, důraz na papír z kanceláří 

 
Návrh usnesení: 
AS FEL podporuje vedení fakulty a iniciativy studentů ohledně třídění odpadu a doporučuje zařadit jeho financování 
do finančního plánu na rok 2005. 
 

pro proti zdrželi se 
23 0 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
6) Společenská místnost 
Zpráva studentské komise (viz příloha) Kútna – TPO přislíbilo místnost 414, úpravy vyjdou na zhruba 250 tis. Kč. 
Diskuse: 

� Kašpar (ek. komise) – o návrhu tajemník a Ing. Blechová nic nevěděli 



� Děkan – konstatuje nekonzistenci informací, považuje iniciativu studentů za rozumnou, zároveň zdůrazňuje 
že vše musí řešit fakulta (zadání, projekt, dislokace...), požaduje přesnější specifikaci využití místnosti. 

� Bohatá diskuse (Kyncl, Pěchouček, děkan, Kubátová, J. Bílek, Bačovský, Kříha) – nedostatek prostor pro 
výuku a pracovny zaměstnanců, důležitost společenské místnosti pro celou akademickou obec, neexistence 
studovny na Karlově náměstí, stanovení důležitosti požadavků na prostory vzhledem k ČVUT. 

 
Návrh usnesení: 
AS FEL žádá vedení fakulty, aby nalezlo prostory pro akademickou místnost. Doporučuje zařadit do finančního 
plánu na rok 2005. Komise pro studentské záležitosti dodá vedení podklady – účel, vybavení... 
 

pro proti zdrželi se 
22 0 1 

Usnesení bylo schváleno. 
 
7) Zprávy z komisí 
 

� Pedagická (Kubátová) – viz zápis v příloze (dlouhodobý záměr FEL, nový studijní program, směřování 
FEL). 

� Komise pro rozvoj a vědu ČVUT (Hlaváč) 
S potěšením konstatuje, že jedině AS FEL má komisi pro vědu a vybízí k úzké spolupráci 
(hlavac@fel.cvut.cz).  

� Studentská komise – informace o možnostech tisku na FEL – SVTI stále jedná a vypadá to nadějně, 
vyjasňují se technické detaily, děkan podporuje. 

 
8) Termín dalšího zasedání AS FEL  
 
Navrženy byly termíny 11. 3. 2005 a 18. 3. 2005.  
Hlasování o termínu 11. 3. 2005: 
 

pro proti zdrželi se 
19 1 1 

 
Hlasování o termínu 18. 3. 2005: 
 

pro proti zdrželi se 
5 1 15 

 
Příští zasedání AS FEL se bude konat dne 11. 3. 2005 od 9:00. 
 
9) Různé 
 

� Novotný – dotaz na metodiku rozdělování prostor – požádat proděkana Macha o informace 
� proděkan T. Bílek – od října dotace na ubytování, apel na informování studentů a zajištění výplat 
� Muller – informace o dalším běhu studentské ankety v KOSu – od poloviny února 
� Kašpar – diferenciace odměn podle výsledků ankety, nutné projednat s katedrami, zpětná kontrola, silný 

nástroj pro všechny (další diskuse – Kyncl, Pěchouček, děkan, Bačovský) 
� Informace o výběrovém řízení (Kyncl), poděkování V. Kříhovi 
� Kyncl – zařazení bývalých senátorů AS FEL do mailové konference „senat“. Tři návrhy: 

1) Kyncl – zařadit do konference bývalé senátory, kteří o to požádají: 
 

pro proti zdrželi se 
8 1 12 

 
2) Bačovský – zařadit do konference bývalé senátory, kteří o to požádají, ale až po schválení na zasedání 
AS FEL (jmenovitě): 

 



pro proti zdrželi se 
5 6 10 

 
3) Pěchouček – vytvořit dvě konference – užší a rozšířenou: 

 
pro proti zdrželi se 
8 8 5 

 
 Do konference budou zařazeni bývalí senátoři AS FEL, kteří o to požádají. 
 

� Kyncl – nástěnky AS FEL – zodpovídá senátorka Tučková 
� Prof. Hlaváč – informace o Výzkumných záměrech, FEL z 5 návrhů získalo 3, rozporuplné hodnocení, 

hlavně skluz na straně MŠMT , na VR ČVUT bylo schváleno, že rektor vyčlenění 3% z rozpočtu (36 mil 
Kč. pro neúspěšné žadatele z kategorie C) 

o Bohatá a bouřlivá diskuse o počtu přijatých záměrů (děkan), managementu výzkumných týmů 
(Kyncl, Hlaváč, Haasz), evaluaci ČVUT z hlediska vědeckých výsledků, ocenění špičkových 
odborníků a pracovišť (Hlaváč, Pěchouček), nedocenění spolupráce s průmyslem (Pěchouček), 
způsobu hodnocení na straně ministerstva a grantových agentur (Pěchouček, Haasz, děkan, 
Koutník), kvality zpracování žádostí o výzkumné záměry (Dobeš) 

� Pěchouček – kontrola cen v bufetu na Karlově náměstí 
 
 
 
Předsednictvo AS FEL 
Jan Kyncl                                      Vít Záhlava                               Hana Kubátová 
(předseda)          (předsedající)    (tajemník) 


